

تعيم  
GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including General Aviation.

**Subject:** lifting the suspension of direct arrival to the Kingdom from suspended countries and cancellation of precautionary measures for of Covid-19

**Reference:**

1. Article 23 of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (5/27682) dated 08-12-2021.
3. GACA Circular No. (5/31041) dated 26-12-2021.
4. GACA Circular No. (5/37061) dated 03-02-2022.

**Instructions:**

- Lifting the suspension of all flights coming and departing to the Kingdom from following countries (South Africa, Namibia, Botswana, Zimbabwe, Lesotho, Eswatini, Mozambique, Malawi, Mauritius, Zambia, Madagascar, Angola, Seychelles, Comoros, Nigeria, Ethiopia and Afghanistan).
- Submission of a negative result for a PCR test or a rapid antigen test for the Corona virus before coming to the Kingdom is not required.
- Institutional quarantine and home quarantine are no longer required for passengers coming to the Kingdom.
- Visit visa holders are required to have insurance to cover the costs of Coronavirus (Covid-19) infection treatment during their stay in the Kingdom.
- Airlines must return institutional quarantine packages fees to passengers coming to the Kingdom.
- This circular is effective as of its date.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violations of government orders procedures will be initiated against violators who will be held responsible.

١- جميع الناقلات العامة والوزارات المملوكة للحكومة السعودية يشمل التفاصيل الخام

٢- موضوع رفع تعليق العدوم والمعدارة المباض إلى المملكة من قبل المعلم العدوم منها في المملكة والإجراءات الاحترازية بعد (٩-٣-٢٠٢٢)

رمح:

المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني  
نعمم الهيئة رقم ٣٧٨٢/٥ و تاريخ ٤٤٣/٠٥/٢٠٢١  
نعمم الهيئة رقم ٣٠٤١/٥ و تاريخ ٤٤٣/٠٥/٢٠٢١  
نعمم الهيئة رقم ٣٧٦١/٥ و تاريخ ٤٤٣/٠٧/٢٠٢٢

**معلومات:**

رفع تعليق جميع الرحلات . الجوية المقادمة إلى المملكة والمعدارة منها إلى الدول الآتية (جنوب أفريقيا، ناميبيا، بوتسوانا، رواندا، مملكة إنسونتو، سوانزسي، موريسن، مالاوي، هورسنتوس، راسيا، مدغشقر، أنغولا، سيني، جمهورية اندرنستاد، بحريز، إنديانا، أفغانستان)

عدم اندراج عدم تقديم نتائج امتحان PCR أو امتحان المستعذبات لفيروس كورونا قبل دخول القرويين إلى المملكة

إلغاء تقييد العبور الصحي المؤمن والغير المؤمن اعراض مكافحة الحالية على المسافرين القادمين إلى المملكة .  
تنبيه العدوم إلى المملكة بتأشيرات الزيارة بأنواعها وجود تأشير اقامة وتأملة ، اعلان عن الإجراءات الاحترازية كورونا (كوفيد-١٩) خلال سفره سواء في المملكة .

بعد على شركات الطيران إعادة رسوم تأمين العبور المؤمن للمسافرين القادمين إلى المملكة .

تنبيه هذا الدعم اعتباراً من تاريخه إن عدم الالتزام بالمعايير التي تصدرها الهيئة في مجاله يعرضه للمؤمر العقوبة وسيتم اتخاذ الإجراءات الس法انية بحق المخالف . وتحمّل المسؤولية المترتبة على ذلك .

نائب الرئيس للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي

Vice President for Economic Policies and international cooperation